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معاون اجتماعی سپاه ثارالله (ع) شیراز با رییس بهداشت و درمان صنعت نفت فارس دیدار کرد
معاونت اجتماعی سپاه ناحیه ثارالله (ع) شیراز با رییس بهداشت و درمان صنعت نفت فارس دیدار کردند.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، جلسه با دکتر محسن تندر رییس بهداشت و درمان صنعت نفت فارس (فرمانده پایگاه مقاومت بسیج این
مرکز) و همکاران ایشان (پزشکان، پرستاران و کادر درمان) با حضور سرهنگ دوم پاسدار دکتر ابوذر خوبیاری، معاون اجتماعی سپاه ثارالله (ع) شیراز و

جوانمردی فرمانده حوزه بقیه الله (عج)، در محل این مرکز برگزار گردید.

در این جلسه سرهنگ دوم پاسدار ابوذر خوبیاری، ضمن تبریک هفته دفاع مقدس به دکتر محسن تندر، همکاران ایشان ،کادر درمان و همچنین،
بسیحیان، ایثارگران، رزمندگان و خانواده معظم شهدا ،بیان داشت: در هفته ای قرار داریم که نشان دهنده عشق مردم ایران به خاک و ناموسشان است
و به جهان نشان دادند تا سالها میجنگند و خون میدهند و سختی ها را تحمل خواهند کرد اما یک وجب از خاک کشورشان را به هیچ بیگانه ای

نمیدهند. خدا میداند اگر نتوانیم پیام شهدا و حماسههای آنها را به نسل جدید انتقال ندهیم و این خدمات بزرگ را قدر ندانیم ، گنه کاریم.

در ادامه دکتر پیشوا و برخی دیگر از اعضا و کادر درمان و جوانمردی در خصوص بزرگداشت این هفته سخنانی را بیان کردند.

در ادامه دکتر خوبیاری در خصوص مأموریت های معاونت اجتماعی سپاه ثارالله (ع) شیراز سخنانی را ارائه کردند و دغدغه خودشان را در موضوع
آسیب های اجتماعی (اعتیاد، رفتارهای پر خطر، فقر، بیکاری ،حاشیه نشینی و...) بیان کردند و گفتند همه ماها باید در برابر خداوند متعال، خون شهدا

و مردم گرانقدر پاسخگو باشیم و همه باید دست به دست هم بدهیم تا بتوانیم در کاهش آسیبهای اجتماعی نقش خود را ایفا کنیم.

در این جلسه در خصوص راهکارهای عملیاتی و ایجابی عفاف و حجاب (نصب بنر و پوستر ،برگزاری دوره های آموزشی جهت کارکنان، استفاده از
خواهران محجبه و آموزش دیده جهت تذکرات لسانی و راهکارهای ایجابی (کار به سبک چهارشنبه طلایی)، برگزاری میز های مشاوره یا کافه گفتگو،
گفتمان سازی در حوزه عفاف و حجاب، پخش تیزرهای کوتاه یا فیلم کوتاه یا انیمیشن صامت یا غیر صامت از طریق تلویزیون ها و نمایشگرهای ادارات،
بسته آموزش (تذکر کتبی) امر به معروف و توزیع بروشور به عموم مردم و کارکنان و ارباب رجوع سخنان خود را بیان داشتند و پس از آن جلسه به اتمام

رسید.


